

NAVEKSA PRISER/PRICES/PREISE

DKK priser Effektiv 1. marts 2022		Basis firma version Bruttofortjeneste <15 mill.DKK		Premium firma version Bruttofortjeneste >15 / <112 mill.DKK		Enterprise firma version Bruttofortjeneste >112 mill.DKK	
Art.no	Modul	Køb	Leje/måned	Køb	Leje/måned	Køb	Leje/måned
CCN001	CadConnect	30.060	1.410	75.150	3.525	95.190	4.465
SHP001	ShopFloor	81.000	3.780	202.500	9.450	256.500	11.970
TA0001	T&A	12.000	570	30.000	1.425	38.000	1.805
ITP0001	ItemPlanning	25.200	1.170	63.000	2.925	79.800	3.705
MTO001	MakeToOrder	8.685	390	21.713	975	27.503	1.235

Euro prices Effective March 1st 2022		Basic company version Gross profit <2 mill.Euro		Premium company version Gross profit >2 / <15 mill. Euro		Enterprise company version Gross profit >15 mill.Euro	
Art.no	Module	Purchase	Monthly Subscription	Purchase	Monthly Subscription	Purchase	Monthly Subscription
CCN001	CadConnect	4.008	188	10.020	470	12.692	595
SHP001	ShopFloor	10.800	504	27.000	1.260	34.200	1.596
TA0001	T&A	1.600	76	4.000	190	5.067	241
ITP0001	ItemPlanning	3.360	156	8.400	390	10.640	494
MTO001	MakeToOrder	1.158	52	2.895	130	3.667	165

USD prices Effective March 1st 2022		Basic company version Gross profit <2,3 mill.USD		Premium company version Gross profit >2,3 / <17 mill. USD		Enterprise company version Gross profit >17 mill. USD	
Art.no	Module	Purchase	Monthly Subscription	Purchase	Monthly Subscription	Purchase	Monthly Subscription
CCN001	CadConnect	4.625	217	11.562	542	14.645	687
SHP001	ShopFloor	12.462	582	31.154	1.454	39.462	1.842
TA0001	T&A	1.846	88	4.615	219	5.846	278
ITP0001	ItemPlanning	3.877	180	9.692	450	12.277	570
MTO001	MakeToOrder	1.336	60	3.340	150	4.231	190

Betingelser

Alle købspriser tillægges 16% årligt vedligeholdelsesgebyr til programopdateringer og fri opgraderingsret.

Alle lejepriser inkluderer vedligeholdelsesgebyr og fri opgraderingsret.

Modul/app priser (version) er baseret på kundens firmastørrelse, målt på sidste offentlige regnskabs bruttofortjeneste. Der reguleres ikke efterfølgende for kategoriændringer.

Iht. Microsofts politik skal der til Dynamics NAV tilkøbes en "limited bruger" licens til hver ShopFloor værkstedsterminal (.NET client.) og til Dynamics 365 Business Central skal der tilkøbes en Device bruger eller en Full bruger til hver ShopFloor terminal - alt afhængig af brugsomfang af ShopFloor klient. Device bruger skal vælges til de mest almindelige funktioner, og fuld bruger skal anvendes ved anvendelse af avancerede funktioner, f.eks QC.

Alle købte produkter sælges med et krav om betaling forud for 12 måneders vedligeholdelse.

Vedligeholdelsesopkøbet/abonnementet forlænges automatisk hver 12. måned via slutkunders NAV/BC forhandler = VAR/CSP, medmindre denne forhandler opsiges skriftligt. Opsigelse skal ske med minimum 3 måneders varsel til opkrævningsdatoen.

Alle modules/apps kan afprøves på en 30 dages gratis test i en CRONUS database (Gælder kun for Cloud versioner)

Alle priser er baseret på ubegrænsede antal brugere.

Abonnementspriser faktureres initielt for 6 måneder; derefter kvartalsvis. Opsigelse efter 6 måneder kan ske med 1 måneders varsel til udgangen af en måned.

Alle priser beregnes særskilt for hver brugervirksomhed (juridisk enhed).

For koncerner med flere brugervirksomheder på samme database (regnskaber) ydes 20% rabat på brugervirksomhed nr. 2 og samme rabat på efterfølgende brugervirksomheder.

Disse rabatter gælder kun, hvis ejerskabet er større end 50 % af efterfølgende virksomheder.

Alle priser er eksklusive moms og andre afgifter, og i øvrigt i henhold til vore almindelige salgsbetingelser.

NAVEKSA A/S forbeholder sig ret til at ændre priser og er ikke ansvarlig for eventuelle trykfejl mv.

Conditions

All purchase prices are subject to a 16% annual maintenance fee for software updates and free upgrade rights.

All subscription rates include maintenance fee and free upgrade right.

Module / app prices are based on the customer's company size measured on the last public accounts' gross profit. There is no subsequent adjustment for category changes.

According to Microsoft policy, a "limited user" license must be purchased for Dynamics NAV for each ShopFloor workshop terminal (.NET client.) And for Dynamics 365 Business Central a Device user license or a Full user license must be purchased for each ShopFloor terminal - all depending of scope of use of ShopFloor client. Device user license must be selected for the most common functions, and full user license must be used when using advanced functions; eg QC.

All purchased products are sold with a claim for payment in advance of 12 months of maintenance.

The maintenance charge / subscription is automatically renewed every 12 months through the end customer's NAV / BC reseller = VAR / CSP, unless this reseller terminates the agreement in writing. Cancellation must be made with a minimum of 3 months notice until the date of collection.

Subscription purchases are initially billed for a 6-month subscription; then quarterly. Termination after 6 months can be done with 1 month's notice until the end of a month.

All modules / apps can be tested on a 30-day free trial in a CRONUS database (Applies to Cloud versions only)

All prices are based on an unlimited number of users.

Maintenance will automatically be extended every 12 months via the NAV partner of the end user. Termination minimum 3 months prior to the next coming payment period.

All prices are calculated separately for each user company (legal entity).

For groups with more user companies on the same database (accounts), a 20% discount is granted on user company no. 2 and the same discount on subsequent user companies.

These discounts apply only if the ownership is greater than 50% of subsequent companies.

All prices are exclusive of VAT and other taxes, and in accordance with our general terms of sale.

NAVEKSA A/S reserves the right to change prices and shall not be liable for any printing errors.

Bedingungen

Alle Kaufpreise unterliegen einer jährlichen Wartungsgebühr von 16 % für Software-Updates und kostenlose Upgrade-Rechte.

Alle Abonnementpreise beinhalten die Wartungsgebühr und das kostenlose Upgrade-Recht.

Die Modul-/App-Preise richten sich nach der Unternehmensgröße des Kunden gemessen am Bruttogewinn der letzten öffentlichen Konten. Es gibt keine nachträgliche Anpassung für Kategorieänderungen.

Gemäß der Microsoft-Richtlinie muss für Dynamics NAV für jedes ShopFloor-Werkstattsterminal (.NET-Client) eine "Limited User"-Lizenz erworben werden. Für Dynamics 365 Business Central muss für jedes ShopFloor-Terminal eine Device Benutzerlizenz erworben werden - alles abhängig vom Nutzungsumfang des ShopFloor-Clients. Für die gebräuchlichsten Funktionen muss eine Device Benutzerlizenz ausgewählt werden, und bei Verwendung der erweiterten Funktionen muss die vollständige Benutzerlizenz verwendet werden; zB QC.

Zahlung für die Wartung ist obligatorisch, stets gemäss der aktuellen Preisliste und wird jährlich im Voraus berechnet.

Alle Preise basieren auf einer unbegrenzten Anzahl von Benutzern.

Alle Module / Apps können in einer CRONUS-Datenbank 30 Tage lang kostenlos getestet werden (gilt nur für Cloud-Versionen)

Abonnementkäufe werden zunächst für ein 6-Monats-Abonnement in Rechnung gestellt. Beendigung des Abonnements nach 6 Monaten kann mit einer Frist von einem Monat bis zum Ende eines Monats erfolgen.

Alle gekauften Produkte werden mit einem Zahlungsanspruch vor 12 Monaten Wartung verkauft.

Die Wartung wird automatisch alle 12 Monate über den NAV-Partner des Endbenutzers verlängert. Kündigung mindestens 3 Monate vor dem nächsten Zahlungszeitraum.

Alle Preise werden für jedes Nutzerunternehmen (Juristische Einheit) separat berechnet.

Für Gruppen mit mehreren Benutzerfirmen auf derselben Datenbank (Konten) wird ein Rabatt von 20 % auf Benutzerfirma Nr. 2 und denselben Rabatt auf nachfolgende Benutzerfirmen gewährt.

Diese Rabatte gelten, wenn das Eigentum grösser als 50 % der nachfolgenden Unternehmen ist.

Alle Preise verstehen sich zuzüglich Mehrwertsteuer und anderer Steuern und entsprechen unseren allgemeinen Verkaufsbedingungen.

NAVEKSA A / S behält sich das Recht vor, Preise zu ändern und haftet nicht für Druckfehler.